
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 9.6.2022 
Mødested: Esben, Emil Reesens Vej 88 
 
Preben var med på telefon 
 
 
Information fra formand 
Ny gennemgang i området for at se på de grønne områder. 
Enighed om at det vil være en god ide at åbne op i nogle af områderne med 
at fælde buskadserne og stamme de store træer op. Vi skal kontakte gartner 
mhp. pris på et sådant projekt hvis der bliver enighed om at det skal gøres.  
Evt. med som et forslag fra bestyrelsen til næste generalforsamling.  
Der kom forslag om at kontakte anlægsgartneruddannelsen for at høre, om 
der kunne være interesse for at komme med et forslag til ændring i området. 
Græsslåning stadig under al kritik.  
 
Sammenkomst for bestyrelsen fredag 16.9.22. Webmaster indbydes.  
Nærmere følger fra Esben. 
 
 
Information fra næstformand 
Preben kontakter Michael, Præstborg ang. de grønne områder, igen.  
Aftaler møde med ham hurtigst mulig, gerne først i uge 24.  
 
 
Information fra kasserer 
Askil omdelte status for regnskab pr. d.d.  
Der mangler stadig indbetaling af kontingent fra 4 medlemmer, disse går 
videre til advokat for inkasso.  
 
 
Information fra Johnni 
Informerede om et område på Riisagersvej hvor fliser langs vejen er ødelagt 
af rødder og planter. Ejer har lovet at udbedre det, men der er ikke sket 
noget.  
Legeplads syn: Der er anmærkninger, trappetrin skal skiftes, ved legetårnet 
skal der tværstolper på. Plastikbånd ved gyngerne skal fjernes.  
Anmærkningerne udbedres af Kaj Bech (som har foretaget eftersyn). 
 
Næste møde tirsdag 16.8.22  kl. 19.00,  hos Lena, Laubsvej 59. 



 
 
Pbv. 
Lena Kristensen 
sekretær 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


